
 

 

EMLÉKEZTETŐ 

Az Építészmérnöki Kar Hallgatói Képviselet  

2010. február 15., 17:30-tól 21:30-ig tartott üléséről 

 

Bányai Ágnes X Kovács Nándor X 
Bódis Ádám X Madari Gabriella -X7 
Dióssy András K Németh Roland X 
Drotál Diána -X5 Orbán Ágnes K 
Hoffer Dávid X Papp Lilla K 
Hülber Attila X Vermes Boldizsár X 
Kákóczki Norbert K Viszoki Csaba X 

Jelen van: Kenéz Gergely, Némethi Balázs, G. Szabó Dániel, Pusztai Lilla, Szegedi Attila István, Takács 
Ákos 

 

Elnöki beszámoló 
(Dékáni Tanács): 
Témafelelős: 
Viszoki Csaba 

Kiegészítő képzéses hallgató helyzete pozitívan alakult. 
A helytelenül kiírt költségtérítés valószínűleg a KTH hibája, ezt ki fogják javítani, 
addig ne fizessék be a hallgatók. 
Julien de Smedt repülőjegyének árát a Kar állja, ennek visszafizetésének módját 
KGB-n beszéljük meg. 
A Pro Juventute jelölt Csabay Bálint lett. 
Elkészült a Gödör helyiségeinek kibérlésének együttműködési megállapodása. 
A Gödör mosdóinak felújítására a 2009/2010/2011-es 2 millió forintokból kerül sor. 
A felújítás másik felét a KO fizeti.. 

   

EHK beszámoló: 
Témafelelős: 
Hülber Attila 
Kovács Nándor 

A Szkéné Színház március 31-től „külső cégként” fog működni. 
Az „R-Klub” megszűnik a K épületben, ennek helyiségei a jövőben a hallgatóknak 
szánt konferenciáknak fognak helyt adni. 
Demján Sándort műegyetemi díszpolgárnak terjesztették elő. 
Folynak a tárgyalások egy új strandröplabda-pályáról. 
Az EHK felajánlott 2 hét tartózkodást a Balatonlellei Ifjúsági Táborban a Szakszer-
vezetnek. 
Ezen a hétvégén kerül megrendezésre a HÖOK közgyűlés Pécsett. 
További oktatókra van szükség a video.bme.hu portál bővítésére. 
Mostantól ki lehet tölteni az OHV-t azokból a tárgyakból is, melyeket nem teljesítet-
tek a hallgatók. Azon hallgatók között, akik az összes kérdőívet kitöltik, az EHK 
kisorsol egy nyaralást. 

  

Oktatás: 
Témafelelős: 
Hoffer Dávid 

A szakirányválasztási vélemények el lettek küldve Szoboszlai tanár úrnak. 
A ZH-ütemterv még mindig nem készült el. Varga Tamás dékánhelyettes úr ír egy 
felszólítást a tanszékvezetőknek, hogy ez mihamarabb megtörténjen. 

  

Juttatások, 
térítések: 
Témafelelős:  
Drotál Diána 

ESZR február 23-án zárul le. 
A továbbiakban a KTH kimarad a kifizetések lebonyolításából. 
Az ösztöndíjat még nem lehet kiosztani, mert a listákban még nem szerepel az 
összes hallgató. 
A továbbiakban minden kifizetésnél új listát kell összeállítani. 
Felmerült a tanulmányi ösztöndíj elbírálásának újragondolása. 
 
 



 

 

  

Kollégium: 
Témafelelős: 
Madari Gabriella 

Néhány hallgató visszamondta kollégiumi férőhelyét, így maradtak betöltetlen he-
lyek a Kármán Tódor Kollégiumban. 
Ezen a héten szobaellenőrzések lesznek, ami alatt a kolikártyákat és a lakcímbeje-
lentő kártyákat ellenőrzik mentorok. 

A mentorokra bízott feladatok folyamatban vannak. 
Ezen a héten BKB lesz, melyen a fegyelmi pontok felülvizsgálása lesz a téma. 

  

Gazdaság: 
Témafelelős:  
Bányai Ágnes  

A Sporttámogatásból sportpályázatot szeretnénk kiírni. 
A kollégiumi internet díj befizetése működik. 

  

Közélet: 
Témafelelős: 
Dióssy András 

- 

  

Pályázat: 
Témafelelős: 
Orbán Ágnes 

- 

  

IT: 
Témafelelős: 
Vermes Boldizsár 

- 

  

Gólyatanács: 
Témafelelős: 
Bódis Ádám 

- 

  

Sport: 
Témafelelős: 
Kákóczki Norbert 
 

- 

Szponzor: 
Témafelelős: 
Németh Roland 
 

- 

Gödör: 
Témafelelős: 
Németh Roland 

- 

  

Kari Lapok: 
Témafelelős: 
Papp Lilla 

- 

EGYÉB AKTUÁLIS ÜGYEK 
 

Egyéb: A kollégiumi terembérlés egyre kaotikusabb. Ezen túl Madari Gabriellát is tájékoz-
tatni kell a bérlési igényről. 
A HK-ülések ezen túl 18.00-kor kezdődnek.  
A szakirányválasztásig legyen kötelező teljesíteni a szakmai gyakorlatot. Ezen 
kívül komolyabban kell venni, ne lehessen csalni a teljesítésben. 



 

 

Budapest, 2010. február 15. 

KÖVETKEZŐ ÜLÉS: 
2010. február 22., nap 18:00, Hallgatói Iroda 

Jegyzőkönyv-vezető: Ülésvezető: 
Németh Roland Viszoki Csaba 

Elnök 

SZAVAZÁS 

 Szavazás   Eredmény 

Szavazás a Gödör mosdóinak felújításának 
megkezdéséről. 

10 igen 0 nem 0 tartózkodás elfogadva 

Hülber Attila javaslatára minden OHV kitöl-
tése 1 pontot érjen. 

10 igen 0 nem 0 tartózkodás elfogadva 

Drotál Dia javaslatára a közmunkáért járó 
jutalmazás 20 pont felett legyen kifizetve. 

9 igen 0 nem 1 tartózkodás elfogadva 

Szavazás a normatíva költségvetés elfoga-
dásáról 

10 igen 0 nem 0 tartózkodás elfogadva 

Práger Márk és Némethi Balázs javaslatára 
Kenéz Gergely legyen a Kari Építész Napok 
főszervezője. 

6 igen 1 nem 3 tartózkodás elfogadva 

Kovács Nándor javaslatára Némethi Balázs 
legyen tanácskozási jogú Hallgatói Képvi-
selő 

7 igen 1 nem 2 tartózkodás elfogadva 

 


